



Mémemorandum

AUX : Directions d'école/Centre
Personnel du centre administratif
Bureaux satellites

DATE : 22 novembre 2013

OBJECT: Fermeture d'urgence des écoles/centres et/ou du centre administratif et/ou des bureaux satellites

Nous vous informons qu'en cas de fermeture totale ou partielle du réseau (écoles/centres/et /ou centre administratif et/ou bureaux satellites) due à des intempéries, des mauvaises conditions de route ou d'autres situations d'urgence, à part le système général de communication, l'avis de fermeture apparaîtra à la section *Twitter* du site Web de la CSEM. Vous pourrez y accéder directement à www.emsb.qc.ca ou joindre les *Twitter* de la CSEM à :

www.twitter.com/EnglishMTL en anglais

et

www.twitter.com/csem109 en français.

Les fermetures d'écoles seront diffusées le matin par tous les postes locaux de radio et de télévision et à la ligne d'urgence de la CSEM, au 514-798-5606.

Veuillez communiquer ces informations à votre personnel et parents par le biais de vos moyens de communication interne.

Nous vous remercions de l'attention que vous porterez à cette question.

Robert A. Stocker
Directeur général
RAS/lc/ll



Memorandum

TO: Principals of All Schools / Centres
Central Office Staff
Satellite Offices

DATE: November 22, 2013

SUBJECT: Emergency Shutdown of Schools/Centres and/or Administration Building and/or Satellite Offices

We wish to inform you that in the event of a total or partial shutdown of the system (schools/centres and/or administration building and/or satellite offices) due to inclement weather, adverse road conditions, or other emergency conditions, besides the EMSB Mass Notification System, the announcement will appear on the *Twitter* section posted on the EMSB website. You can access this directly at www.emsb.qc.ca or become an EMSB Twitter follower at:

www.twitter.com/EnglishMTL in English

and

www.twitter.com/csem109 in French.

School closings will also be broadcasted in the morning on all local radio and television stations and on the EMSB information hotline at 514-798-5606.

Please share this information with staff and parents via any of your internal communications.

Thank you for your kind attention to this matter.

Robert A. Stocker
Director General
RAS/lc